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MINUTA 

dezbaterii publice din 05.03.2020 a proiectului de buget local al Municipiului Codlea pentru 

anul 2020 

 

Avand in vedere anuntul privind organizarea dezbaterii publice referitoare la propunerea 

bugetului local al Municipiului Codlea, pe anul 2020 organizat in conformitate cu prevederile Legii 

273 / 2006 privind finantele publice locale cu modificarile si completarile ulterioare, coroborat cu 

prevederile Legii 52 / 2003  privind transparenta decizionala in administratia publica, astazi, 

05.03.2020, a avut loc dezbaterea publica a proiectului mai sus mentionat. 

Au participat: 

- reprezentanti ai executivului: dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai , dl. 

Consilier local cu atributii de viceprimar Albu Erwin, dna Papara Mirela – sef serviciu contabilitate, 

dna Popescu Corina – sef serviciu achiziti patrimoniu, d-na Ciocan Valentina – sef serviciu 

implementare strategie urbana, dl. Cioaca Lucian – sef serviciu situatii de urgenta si PSI, alti 

reprezentanti ai executivului 

-consilieri locali: dl. Popoiu Marian, dl. Ciolan Stefan Octavian, dl. Vlad Constantin, dl. Radu 

Mihai, dl. Vladau Nicolae, dl. Gheorghe Adrian, dl. Craciun Nicolae. 

-cetateni 

Dl. Viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai deschide sedinta si se aloca 5 

minute pentru intrebari si sesizari pentru fiecare participant din randul cetatenilor. 

Proiectul de buget al Municipiului Codlea a fost afișat timp de două săptămâni pe site-ul 

autorității publice și la avizierul de la sediul acesteia.  

Structura bugetului este prezentata pe venituri și cheltuieli; veniturile proprii ale instituției. 

A fost afisat si programul de investitii,  investitiile in curs, investitiile noi si alte cheltuielile 

de investitii si investitiile pe activitatile finantate din venituri proprii, in structura in care ele au fost 

propuse. 

Au fost afisate si investitiile realizate din fonduri europene. 

Dl. Viceprimar cu atributii de primar Cimpeanu Paul Mihai prezinta executia bugetului pe 

anul 2019, pe clasificatia economica, insistand pe cresterea cheltuielilor de capital si a cheltuielilor 

pentru proiecte cu finantare din fonduri externe nerambursabile. 

Apoi ia cuvantul Dna. Papara Mirela, sef serviciu contabilitate care prezinta proiectul de buget 

local pe anul 2020. In prima parte a discursului sunt evidentiate veniturile ce urmeaza a fi realizate in 

anul 2020, pe surse: venituri proprii, sume de la bugetul de stat, sume din Fonduri Externe 

Nerambursabile, sume primite prin Programul Natonal de Dezvoltare Locala, sume primite de la 

Agentia Fondului de Mediu si alte subventii de la bugetul de stat. In ultima parte este prezentat 

proiectul de buget pe anul 2020, pe cele doua clasificatii, functionala si economica. Pe clasificatia 

functionala sunt expuse cheltuielile pe capitole bugetare, autoritati publice, alte servicii generale, 

ordine publica si siguranta nationala, invatamant, sanatate, cultura, recreere si religie, asigurari si 

asistenta socuala, locuinte, servicii si dezvoltare publica, protectia mediului, transporturi. Pe 

clasificatia economica, cheltuielile sunt prezentate pe cheltuieli de personal, bunuri si servicii, 

transferuri catre unitati subordonate, Fonduri Externe Nerambursabile, asistenta sociala, subventii si 

cheltuieli de capital. Se insista pe cheltuielile de capital ponderea cea mai mare din proiectul 

bugetului, in crestere an de an. 

 

Primul din partea cetatenilor ia cuvantul dl Agache Aurel Dionisie. Acesta intreaba  de 

programul de investitii noi prevazut in proiectul de buget. Dl. Viceprimar cu atributii de primar 

Cîmpeanu Paul Mihai explica necesitatea incheierii investitiilor in curs si vorbeste despre executia si 
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monitorizarea video stradal in Municipiul Codlea, investitie ce va fi efectuata anul acesta, precum si 

de extinderea iluminatului public. 

A doua intrebare a dlui. Agache Aurel Dionisie se refera la transportul metropolitan, daca au 

fost alocati bani pentru gratuitati si facilitati acordate calatorilor. 

Ii raspunde dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai ca a fost prevazuta suma 

de 550.000 lei, suma ce va fi ajustata pana la un maxim de 1.700.000 lei. 

Apoi ia cuvantul dl. Consilier local cu atributii de viceprimar Albu Erwin, care explica 

necesitatea introducerii transportului metropolitan in municipiul Codlea, ca parte a strategiei de 

dezvoltare a transportului si ca urmare a dorintei cetatenilor de a avea un transport civilizat, la 

standarde europene. Au fost facute dezbateri si informari publice cu privire la transportul 

metropolitan si ca urmare localitatile si-au asumat costurile generate de acesta. Se explica modul in 

care sunt calculate sumele care vor fi platite de Municipiul Codlea, in functie de gradul de incarcare, 

numarul de curse regulate, precum si de facilitatile acordate diferitilor calatori, suportate din bugetul 

local. 

A treia intrebare a dlui. Agache Aurel Dionisie este legata de protectia mediului si suma 

prevazuta a se aloca in acest an. Dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai aminteste 

de sumele alocate pentru inchiderea depozitului de deseuri, cu bani de la Agentia Fondului de Mediu 

si mentioneaza alocarea sumei de 80.000 lei pentru un studiu privind luarea de masuri pentru cresterea 

calitatii aerului. 

Dl. Agache Aurel Dionisie intreaba si daca sunt prevazute anul acesta sume pentru majorarea 

de capital al SC Servicii de Gospodarire Magura Codlei. Dl.viceprimar cu atributii de primar 

Cîmpeanu Paul Mihai ii raspunde ca nu au fost propuse sume pentru majorarea de capital, pentru ca 

a fost facuta o majorare in anii anteriori, majorare ce nu a dus la rezultatele asteptate. 

 

Urmatorul cetatean care ia cuvantul este Dl. Paraschivescu Ovidiu. Prima intrebare se refera 

la noul plan de dezvoltare a Municipiului Codlea, la strategia pe care o are municipiul in domeniul 

dezvoltarii anul acesta si in anii urmatori. Dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai 

expune strategia de dezvoltare a municipiului prin proiectele aflate in derulare si proiectele noi, unele 

derulate prin Grupul de Actiune Locala. Aminteste sumele bugetate pentru finalizarea lucrarilor la 

urmatoarele investitii: Modernizare canalizare pluviala str. Câmpul Alb şi str. Carpaţi, Modernizare 

si reabilitare imobil str. Horia, nr. 5, Executie Sala de Sport Scoala Gimnaziala nr. 3 Codlea, Executie 

Sala de sport Scoala Gimnaziala nr. 2 Codlea, Mansardare Scoala Gimnaziala nr. 2 Codlea, Infiintare 

Cresa ( unde lucrarile vor fi reluate in curand, dupa rezolvarea problemelor din studiul geotehnic), 

Extindere retea iluminat public str. Halchiului, Modernizare parcul cu soare, Modernizare parcul 

Colorom, Executie inchidere depozit deseuri, Executie, monitorizare video stradal si reabilitarea 

terenurilor de sport de la Liceul Teoretic. 

Dl. Paraschivescu Ovidiu intreaba de existenta si strategia pentru harta spatiilor verzi, cu 

specificarea sumelor cuprinse. Dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai ii raspunde 

ca exista o asemenea harta, care este actualizata an de an. 

A treia intrebare a Dlui Paraschivescu Ovidiu se refera la necesitatea existentei unei harti de 

zgomot, la nevoia de evaluare a zgomotului la nivel municipal, tinand cont de faptul ca aproape 3 

milioane de autovehicule trec anual prin municipiu ( comparatie cu Comuna Beclean). Dl.viceprimar 

cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai precizeaza ca anul acesta s-a suplimentat suma pana la 

300.000 lei pentru intocmirea sudiului de fezabilitate pentru centura ocolitoare a municipiului si de 

asemenea s-a alocat o suma pentru achizitia unui echipament pentru studiul traficului. 

Dl. Paraschivescu Ovidiu intreaba de existenta si dezvoltarea planului de turism. 

Dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai ii raspunde ca urmeaza dezbateri si intalniri 

pe tema turismului cu toti cei implicati: investitori, agenti de turism, agenti economici 

Dl. Paraschivescu Ovidiu solicita alocarea unor sume suplimentare pentru indepartarea 

gunoiului din anumite zone, pentru ca lucrarile au fost facute superficial. Dl.viceprimar cu atributii 



3 
 

de primar Cîmpeanu Paul Mihai precizeaza ca introducerea sistemului de supraveghere video stradal 

va reduce aruncarea gunoiului in locurile nepermise si se vor face lucrari de indepartare a gunoiului 

acolo inde va fi nevoie. 

Ultima interventie a dlui Paraschivescu Ovidiu se refera la planul de infrastructura si la 

necesitatea introducerii in bugetul local a unor cheltuieli pentru reabilitarea str. Bucegi si a cartierului 

Malin. Dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai spune ca pe str. Bucegi se vor face 

lucrari dupa ce Compania Apa Brasov va termina lucrarile de reabilitare a retelei de apa si a celei de 

canalizare. Pentru cartierul Malin este necesara incheierea reglementarii juridice a imobilelor, actiune 

ce se desfasoara in prezent, si dupa, se va incerca obtinerea de Fonduri Externe Nerambursabile pentru 

amenajarea acestui cartier. 

Dl. Agache Aurel Dionisie intervine si cere lamuriri cu privire la aplicarea Legii fondului 

Funciar si sumele ce vor fi alocate in acest an. Ii raspunde dl.viceprimar cu atributii de primar 

Cîmpeanu Paul Mihai, care precizeaza ca exista un contract ce se desfasoara pe mai multi ani si suma 

alocata pentru anul acesta este de 35.000 lei. 

Ultimul din partea cetatenilor ia cuvantul dl. Otto Cornea. Dansul sugereaza ca se aloca o 

suma prea mare pentru Politia Locala, in conditiile in care aceasta va face servicii de supraveghere 

video. Dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai precizeaza ca dispeceratul va 

functiona pe str. Lunga nr. 97, ci nu la sediul Politiei Locale, dar accesul la baza de date va fi permis, 

la nevoie, Politiei locale. Prin introducerea sistemului de supraveghere video stradal se spera ca vor 

fi reduse actele de vandalism, in principal cele produse in parcurile din localitate. 

Dl Otto Cornea face referire si la transportul metropolitan, subiect care a fost dezbatut anterior. 

Ca ultima sugestie, dl. Otto Cornea doreste realizarea unei investii in reabilitarea str. Horea, 

acolo unde acesta locuieste. Dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai ii raspunde ca 

se are in vedere o asemenea sugestie, dar in proiectul de buget sunt cuprinse anul acesta doar sume 

pentru intretinerea si mentenanta spatiior verzi de pe strada amintita. 

Avand in vedere ca nu au mai fost alte aspecte de dezbatut, intrebari si precizari, sedinta s-a 

declarat inchisa de catre dl.viceprimar cu atributii de primar Cîmpeanu Paul Mihai. 

 

 

 

 

 

Intocmit, 

Adrian Cirstolovean 

 


